
 
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Mediálnej komisie, ktorá sa konala 

dňa 22. januára 2025 

so začiatkom 17:30 hod. a ukončením 19:00 hod. 

v zasadačke   miestneho   úradu   mestskej   časti  Bratislava-Dúbravka (B 224), 
Žatevná  2, I. poschodie. 

Prítomní: Juraj Štekláč (predseda komisie),  Maroš Repík, Miky Sliacky, Anka Hnátová (online), Petra 
Ázacis (online) 
Neprítomní: Pavol Jančovič 
Ospravedlnení: Pavol Jančovič 
Neospravedlnení: 

Program zasadnutia 
1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 
2. Dúbravské noviny – pripravované číslo, náhľad DN 
3. Informácia o stave prípravy online novín 
4. Rôzne 
5. Ukončenie zasadnutia komisie 

K bodu č. 1 
Predseda komisie privítal členov a otvoril rokovanie. Program zasadnutia bol preukázateľne schválený. 

Hlasovanie:  
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 

K bodu č. 2  
Členovia komisie debatovali o februárovom čísle Dúbravských novín. „Toto číslo je takou inventúrou 
všetkého, nemám, čo vytknúť, myslím, že je tam všetko,“ povedal Miky Sliacky. 
Podobný názor mala aj Anka Hnátová. „Každý si tam niečo nájde.“ Kladne hodnotila dvojstránku histórie. 
Tú vyzdvihol aj Maroš Repík. Pripomenul, že v nasledujúcom čísle je treba počítať s priestorom pre možné 
nominácie a informácie o podujatí – Galavečer osobností Dúbravky 



Hlasovanie:  
Mediálna komisia berie februárové číslo r.  2025. Dúbravských novín na vedomie s pripomienkami.   
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 

K bodu č. 3 
Tajomníčka komisie informovala členov o príprave online Dúbravských novín. Členovia komisie sa zhodli 
na tom, že farebnosť online novín má korešpondovať s dizajnom tlačených novín a logom mestskej časti 
a jeho dizajn manuálom.  

Hlasovanie:  
Mediálna komisia zobrala informáciu o príprave online novín na vedomie. 
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 

K bodu č. 4 
Člen komisie Maroš Repík otvoril tému sociálnych sietí. Navrhol, aby členovia komisie naďalej dostávali 
prehľad najsledovanejších príspevkov na sieťach a vývoj návštevnosti. Tajomníčka komisie si jeho návrh 
osvojila.  
Členovia komisie v tomto bode neprijali žiadne uznesenia. 

Zapísal: Overil: 
 tajomník komisie predseda komisie 

V Bratislave dňa 23. januára 2025 
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